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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-09-05 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse gick igenom resultat- och balansrapporterna.  

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Sedan sist är seriespel, omgång 2 och tävlingen Swiss Monrad genomförda. Tävlingen 

gick bra och vi har bara hört positiva kommentarer om denna spelform. 

Fredrik och Hasse kommer att bestämma spelform för lag-DM. 

Vi har fått in en sanktionsansökan för en propagandaserie. Problemet är att de vill ha den 

på söndagar och att vi redan fyllt kvoten för propagandatävlingar. Fredrik rådfrågar TK 

(Tävlingskommittén) via mail, han frågar också när Sanktionskalendern släpps. 

b) Ungdomsansvarig – Anja 

3 lag med sammanlagt 6 ungdomar är uttagna till Prins Bertil Junior Cup. Andreas Roolf 

åker med som ungdomsledare och GBBF:s representant.  

c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Under höstkonferensen kommer det att bjudas in till samtal om och för att kartlägga 

paraidrotten. 

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Vi har fortfarande inte fått tag i någon domare till lag-DM, 2 – 3/12. Anja kommer att 

ställa upp om vi inte kan hitta någon. 

Tyvärr verkar intresset för att gå domarutbildningen inte vara så stort. 

22/10 är det domarkonferens. Roger Smedenfeldt och Björn Jorhede håller i konferensen. 

Lokalen är bokad. Vi behöver fixa eget kaffe och drickor. Marianne kollar inbjudan. 

Anja beställer baguetter. 

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 
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f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Inget att rapportera. Jobbar vidare med att bygga på bildbanken. 

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

Inget att rapportera. 

6. Seriespel 

Till nästa år har vi nu fått en full serie i den öppna divisionen. I veteranserien har vi dock 

ett udda lag. 

7. ”De fyras gäng” 

Distriktsträffen den 23 – 24 september. Vi blir 15 deltagare, varav 14 stycken som sover 

över på Hotell Scandic, Mölndal. En sen anmälan ska kollas upp. Lokaler är bokade, 

baguetter ska beställas till lunch, som vi hämtar upp på vägen. Vi tar med drickor, kaffe 

och en kaka till fikat.  

Vi bestämde att styrelsen är där en timme innan, kl. 11, och ställer i ordning allt. 

Vi kommer att skicka en dagordning till deltagarna. Lördagen ägnar vi åt att diskutera 

och informera om ungdomssamarbete och LOK-stöd. Söndagen viks till att diskutera 

samarbeten vad gäller utbildningar.  

8. Inkomna synpunkter 

Inga synpunkter har inkommit. 

9.  Övriga frågor 

Vi tar med en punkt om styrelsearvoden till styrelsedagen den 19 november och tar fram 

förslag till årsmötet. 

Angående förslag/synpunkter på stadgarna från Björn. Marianne kollar upp tidigare 

arbete med stadgarna och hör med Björn om det behövs. 

Höstkonferensen den 14 – 15 oktober i Lund. Distrikten får skicka 3 delegater. Anmälan 

senast 10/9. Hasse och Anja kan åka. Fredrik och Marianne kollar sina kalendrar. 

SDF-konferens 18/11 kl. 9.30 – 15.00 i Herrljunga. Tyvärr har ingen av oss möjlighet att 

vara med. 

10. Nästa möte 

Nästa möte hålls via Teams, tisdagen den 3 oktober kl. 18. Fredrik skickar en länk. 

11. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat kl. 19.30  

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


